
 
 

2018 Kindergarten Supply List 
Dear Parents, 

Welcome to the PS/IS 30 Family! We are looking forward to working with you and your child for an 
exciting year of learning. During the school year, your child will be using many materials inside their classroom. 
Please send in the following supplies during the first week of school, so that your child can begin to use 
supplies. Please make sure to write your child’s name on all of the supplies. 

 

Students’ Use: 

One big backpack    1 boxes of #2 pencils (sharpened)  
1 box of Crayola crayons    1 pack of dry erase markers 
3 big glue sticks     1 bottle of Elmer’s school glue 
4 sturdy plastic bottom pocket folders (1 Green, 1 Red, 1 Blue, 1 student choice for HW) 
1 sketch book 4 Primary Composition notebooks  (with space for 

pictures on top and dotted lines on bottom) 
   

 

 

 

 

Classroom’s Use:  

2 packs of computer paper      1 pack of construction paper 

1 pack of baby wipes     1 box of quart sized Ziploc bags 

1 pack of Lysol wipes      1 roll of paper towels 

1 box of tissue         1 bottle of hand sanitizer (GIRLS only) 

1 box of gallon sized Ziploc bags (BOYS only)    

 

 

••A change of clothing with your child’s name in a large Ziploc bag 
 

Please label all the items that belong to your child such as school supplies, backpack, jackets, shirts, lunchbox, 
and etc. For safety, if your child does not know how to tie the shoes, we suggest that your child would wear the 
shoes with Velcro. Thank you for your cooperation! 
 

We are so excited for this next school year! We will see you and your child in September! 

PS/IS 30 Kindergarten Teachers 



  2018 Kindergarten Supply List 
亲爱的家长， 
 
欢迎来到 PS/IS 30 幼儿园。我们即将开始一个美好的一年！幼儿园是结交朋友、

和每一天学习很多新东西的新开始。为了使这个富有成效和流畅的一年，请大家在开

学的第一个星期带来以下的学习用品。以保你的孩子做功课时，有这些学习用品用。

谢谢合作！ 
 
学生使用： 
-一个大书包 (可以够装文件夹)  -1盒# 2磨好的铅笔  -一个液体的胶水   

-1盒大 Crayola蜡笔（8支蜡笔）  -3大的胶棒   -一把安全剪刀 

-4坚固塑料文件夹 (红，黄，蓝，绿, 橙) -1包干擦水彩笔  -4本笔记本 

-1本画画作业本 

 

 

班级使用：       

-2包，电脑纸（500张）    -一包彩色纸      

-1包湿纸巾             

-1包消毒湿纸巾（男孩）        -1瓶消毒洗手液（女生） 

-1盒加仑大的保鲜袋 （男孩）   -1盒小的保鲜袋（女生） 

 

 

 

-1盒纸巾      -1卷纸巾 

 

*一套备用的衣服放在一个加仑大小的保鲜袋里并写上孩子的名字。 
 
 *请将你的孩子名字写在所有的学习用品上，备用的衣服，每天穿的校服，书包，饭盒/
点心盒，以及其他等等。为了安全起见，如果你的孩子不会绑鞋带的话，我们建议你的

孩子穿魔术贴的运动鞋。 
期待与你和你的孩子在九月份见面！ 

幼儿班的教师 


